
A well Known company in UAE is seeking to recruit the following  Sales Engineer – Male (Abu Dhabi/ Northern Emirates)
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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A well Known company in UAE is seeking to recruit the following

Sales Engineer – Male (Abu Dhabi/ Northern Emirates)

    -  Bachelor’s degree holder in Computer Science or Electronics & Communication Engineering.
    -  Minimum 2 years of experience in the field of design and estimation of security system products like CCTV, Access Control Systems, Automatic doors, Turnstile/ IT Solution in UAE.
    -  Or in IT Solutions (inside UAE).
    -  Good communication & Presentation skill – is must

Please send your CV to Eng@targetj
o.com

-----------------------------------------------------------------------------------

- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)
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ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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